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Тип работы: Контрольная работа

Предмет: Английский продвинутый

-

1. Decode the abbreviations. Give the definitions:
SAT - Scholastic Assessment Test (Академический оценочный тест);
GPA - Grade Point Average (Система оценивания знаний);
ACT - Acceptance and Commitment Therapy (Терапия принятия и ответственности);
Ph.D - Philosophy Degree (Означает ученую степень в различных науках);
B.A. - Bachelor of Arts (Бакалавр гуманитарных наук (искусств)).

2. Give the synonyms to the following:
Faculty – aptitude;
Applicant – student;
Semester – period;
Test – assessment;
To drop out – to fall out;
Term paper – discourse.

3. Restore the sentences:
a.) freshman / swot up – The freshman should swot up his abstract.
b.) A-student / scholarship – This semester A-student will have a scholarship.
c.) professor / deadline – The professor approved the deadline until the end of the week.
d.) community college / students / transfer – Students would like to transfer to community college.
e.) college faculty / tenure –
f.) thesis / confer a degree – Conferring a master’s degree occurs after the defense of the thesis

4. Insert the prepositions:
to enroll in a college; to cheat in exams; to keep an eye open for smth.; to sign up for a course; to graduate for
straight A; to apply for financial aid; to be eligible for financial assistance; in addition, to learning; proficiency in two
foreign languages; to transfer to the second university.
5. Translate the sentences using your active vocabulary:
1) Студент обратился за финансовой помощью, так как ему надо платить за общежитие. - The student
applied for financial assistance because he has to pay for hostel.
2) Американская система высшего образования хороша тем, что много факультативных предметов, можно
записаться на любой курс или взять академический отпуск. - The good thing about the American higher
education system is that many optional subjects, you can enroll in any course or take academic leave.
3) Он бросил колледж после трёх недель учёбы, хотя эссе написал на отлично и считался лучшим
студентом. - He dropped out of college after three weeks of study although the essay was written perfectly and
was considered the best student.
4) Престиж ВУЗа определяется наличием высококвалифицированных преподавательских кадров и
источника финансирования. – The prestige of The University is determined by the presence of highly qualified
teaching staff personnel and sources of funding.
5) Чтобы получить степень бакалавра надо учиться как минимум четыре года. - To get a bachelor's degree
you have to study for at least four years.
6) Математика – основной предмет этого второкурсника, а после летних каникул он запишется
дополнительно на психологию. - Mathematics is the main subject of this sophomore, and after the summer
holidays he will enroll in an additional psychology.
7) Наш ректор защитил диссертацию и ему присвоили степень доктора философии. - Our rector defended his
dissertation and was awarded a degree Ph.D.
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8) Абитуриенты не любят сочинения, им больше нравятся тесты с множественным выбором. - Applicants do
not like essays, they are more like multiple choice tests.
9) Студент третьего курса, потерявший свой читательский и студенческий билеты, находится у
консультанта. - Third year student, lost his library and student cards, is at consultant.
10) Повторная сдача экзамена для студентов вечерней формы обучения назначена на зимние каникулы, и
это последний срок, иначе их отчислят. - Retake the exam for evening students training is scheduled for the
winter holidays, and this is the deadline, otherwise they deduct.
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